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2011-2012 Akademik Yılı 13 Ekim Günü
Atatürk kültür ve Sanat Merkezi’nde
Düzenlenen Törenle Açıldı

� “Global Kampus” temalı 2011-2011 Anadolu Üniversitesi
Akademik Yıl açılış törende konuşan Rektör Prof. Dr. Davut
Aydın, üniversitemizin hizmet anlayışını her geçen gün ye-
nilikçi projelerle daha da güçlendirdiğini söyledi.

� Anadolu Üniversitesi’nin açık ve uzaktan eğitim siste-
minde yeni bir dönüşümün eşiğinde olduğunu belirten
Aydın, üniversitemizin uzaktan öğretimin öncü üniversitesi
olarak dünyaya model oluşturduğunu kaydetti. 4. SAYFADA

Ödüller sahiplerini buldu

� Aynı akşam Öğrenci Ye-
mekhanesi’nde düzenlenen
kokteylde üniversitemize çe-
şitli alanlarda katkı sağlayan
öğretim elemanlarımıza şük-
ran plaketi verildi. 5. SAYFADA

� Cumhurbaşkanı Abdul-
lah Gül ve Başbakan Recep
Tayyip Erdoğan birer
telgraf göndererek, üniver-
sitemizin yeni akademik yıl
açılışını kutladılar.

� Törende Anadolu Üniversitesi
Bilim ve Teknoloji, Sanat, Teşvik
ve Hizmet Ödülleri de sahiplerini
buldu. 2011 Yılı Hizmet Ödülü’ne
Açıköğretim Fakültesi’nden Prof.

Dr. Sinan Bozok, Bilim ve Tekno-
loji Ödülü’ne Mühendislik Mi-
marlık Fakültesi’nden Prof. Dr.
Ömer Nezih Gerek, Bilim ve Tek-
noloji Teşvik Ödülü’ne Eczacılık

Fakültesi’nden Yard. Doç. Dr.
Nafiz Öncü Can, Fen Fakülte-
si’nden Dr. Ali Özcan, Eczacılık
Fakültesi’nden Dr. Erol Şener,
Sanat Ödülü’ne Güzel Sanatlar

Fakültesi’nden Yard. Doç. Ekrem
Kula, Sanat Teşvik Ödülü’ne
Güzel Sanatlar Fakültesi’nden
Berkant Gençkal ve Mehmet
Aydın layık görüldü.

Açılış töreninde Bakü, Köln ve

Lefkoşa’da uzaktan eğitim sistemi ile

eğitim gören öğrencilerimiz, törene

video konferans ile bağlanarak,

Anadolu Üniversitesi hakkındaki

düşüncelerini dile getirdi.

‘Türkiye’nin eğitim sorunlarına
yenilikçi çözümler arıyoruz’
‘Türkiye’nin eğitim sorunlarına
yenilikçi çözümler arıyoruz’

Prof. Dr. Nabi Avcı:

� Yeni akademik yılın ilk dersini Eskişe-
hir milletvekili Prof. Dr. Nabi Avcı verdi.
Avcı, çocukluk döneminde
soru sorabilen kişilerin,
üniversiteye geldiğinde
artık soru soramaz du-
ruma geldiklerini söy-
ledi. 5. SAYFADA

‘Öğrenciler
soru soramaz
hale geliyor’

Ödüller sahiplerini buldu
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‘Hedefimiz beyin
göçünü tersine
çevirmek’
Meral TOSUN

� Rektör Prof. Dr. Davut Aydın, Ana-
dolu Üniversitesi Radyosu Radyo A’da
canlı yayınlanan “Rektörümüz Sorula-
rınızı Yanıtlıyor” programına konuk
oldu. 3 Ekim günü gerçekleşen ve su-
nuculuğunuNurDemir’inyaptığıprog-
ramın gündeminde üniversitemizin
yeni öğrencileri, öğrenim harçları ve
programın vazgeçilmezi “sesli sorular”
yer aldı.

Doğru Tercih Yaptılar

Prof. Dr. Davut Aydın, Nur De-
mir’in “Yeni öğrencilerimize
ne söylemek istersiniz?” so-
rusuna şöyle yanıt verdi:

“Hoş geldiniz diyerek
söze başlamak isterim.
Çünkü bu yerleştirme dö-
neminde 6650 öğrenci
Anadolu Üniversitesi’ne
yerleştirildi. Yeni ek yer-
leştirmeyle bir miktar öğrencimiz
daha gelecek. Bizi tercih ettikleri için
çok teşekkür ederim. Bu akademik

yılda kendilerine başarılar diliyorum.
Çok doğru bir tercih yaptılar, hiçbir
zaman pişman olmayacaklardır. Çok
şanslılar, bu yıl bilmiyorum ama geçen
yıl en çok tercih alan üç üniversiteden
biriydik. ÖSYM yayınlamadı ama bu yıl
da öyle olduğunu düşünüyorum.”

Yabancı Dilde Yeni Sistem

Aydın, yeni gelen öğrencilerin neler
yapması gerektiği konusunda ise çev-
reyi tanımalarını ve zaman kaybetme-

den derslerine odaklanmaları
gerektiğini söyledi. Ya-

bancı dilin önemine
dikkat çeken Prof.
Dr. Davut Aydın bu
dönem hazırlık sı-
nıflarına Bilkent
Üniversitesi’nineği-
tim sistemini getir-

diklerini ve ilerdeki
programlarda Cam-

bridge Üniversitesi ile il-
gili çalışmalarının olduğunu kaydetti.

Programda öğrenci kulüplerine de-

ğinen Aydın, “Her öğrencinin ilgi duy-
duğu bir alan vardır. Kendi beğenile-
rinegörekulüplerekaydolsunlar.”dedi.

Staj Bedeli Üniversiteden

Rektör Prof. Dr. Aydın, sesli sorular
bölümünde, “Göreve geldiğinizden bu
yana ve genel olarak medyada da Açık-
öğretim öğrencilerine yönelik çalışma-
larınız vardı. Acaba biz örgün
öğrenciler olarak bir yenilik görecek
miyiz?” sorusuna “Bizim işimiz açık ve
örgün eğitimi entegre etmek, ikisi ara-
sında bir fark görmüyoruz. Örgün eği-
tim için de çalışıyoruz; yabancı dil,
kulüpler, halk bilim merkezi faaliyetleri
örgün eğitim içindir. Hatta şimdi Torba
Yasa kapsamında stajlarda değişiklik
oldu. Zorunluluk dışında öğrenciler gö-
nüllü olarak staj yaparsa bu staj bede-

lini üniversite olarak biz ödüyoruz. Ay-
rıca, Erasmus’la en fazla öğrenciyi gön-
derip getiren üniversite biziz. Şimdi
YÖK’ün düzenlemesi ile Mevlana adlı
bir program geliyor. Bu program ile sa-
dece Avrupa ülkeleri değil bütün
dünya ülkelerine öğrenci gönderebile-
ceğiz.”şeklinde cevap verdi.

Harçlarda Sorun Yok

Prof. Dr. Aydın öğrenim harçları ko-
nusunda yaşanan sıkıntıların, yeni ya-
pılan yasa doğrultusunda
üniversitelerin hazırlıksız olması ve
bundan dolayı yasanın iptal edilme-
sinden kaynaklandığını söyledi. Şu
anda bir sorun bulunmadığını ifade
eden Rektör Prof. Dr. Davut Aydın, “He-
defimiz beyin göçünü geri çevirmek-
tir.” diye konuştu.

Kariyer
Kulübü’nde
yeni yönetim
belirlendi

AÖF Türk Dili
ve Edebiyatı
Bölümü ders
başı yapıyor

Doç. Dr. Ömer
Özer’den alana
bir kitap daha

Tümsev SAYAR

� Anadolu Üniversitesi Eskişehir
Ekonomik ve Sosyal Araştırmalar
Merkezi (ESAM) bünyesinde kuru-
lacak olan kentleşme laboratuvarı
20 Eylül günü Eskişehir Ticaret
Odası (ETO) Başkanı Harun Kara-
can’a tanıtıldı.

Sabancı, Hacettepe ve İstanbul
Üniversitesi öğretim üyelerinin ka-
tıldığı tanıtımda Sabancı Üniversi-
tesi İstanbul Politikalar Merkezi
Direktörü Prof. Dr. Fuat Keyman ve
Prof. Dr. Korel Göymen, Hacettepe
Üniversitesi'nden Doç. Dr. Berrin
Koyuncu Lorasdağı ve Anadolu
Üniversitesi'nden Prof. Dr. Bilhan
Kartal ve Doç . Dr. Yılmaz Kılıçaslan
yer aldı.

Eskişehir’in son 15 yıldaki gelişi-
minin, bir çok kesimde başarı öy-
küsü olarak kabul edilmesinden
yola çıkılarak yaratılan laboratuvar,
“Kentleşmenin başarısı nasıl
oldu?”, “Sosyal yaşam ile ekonomik
yaşamın beraber gelişmesi nasıl
mümkün kılınır?” gibi sorulara
yanıt aramak amacıyla kuruldu.

Politika Üretmek İçin

Laboratuvar konusunda bilgi
veren Doç Dr. Yılmaz Kılıçaslan,
“Dört üniversitenin öğretim üyele-
riyle, kentlerin günden güne sağla-
dığı ekonomik,sosyal ve kültürel
dönüşüme dair politikalar üretmek
için bir araya geldik.” dedi.

Geçen hafta yaptıkları görüşme-

lerde Eskişehir Valisi Dr. Kadir Koç-
demir, Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Prof. Dr. Yılmaz Büyükerşen ve
diğer belediyeler ile sivil toplum ör-
gütlerinden de destek aldıklarını
söyleyen Doç. Dr. Kılıçarslan, bu sa-
yede Eskişehir’den bir model yara-
tarak, diğer illerin gelişimine de
katkıda bulunacaklarını söyledi.

Bu laboratuvarın Anadolu Üni-
versitesi’nde kurulmasının öne-
mine değinen, Doç. Dr. Kılıçarslan,
“Üniversite demek objektif ve bi-
limsel politikalar üretmek demek-
tir.” dedi. Doç Dr. Kılıçarslan, böyle
bir oluşumun Anadolu Üniversitesi
bünyesinde kurulmasının, güveni-
lirliğinin kanıtı olduğunu sözlerine
ekledi.

Kentleşme laboratuvarı
diğer illere de destek olacak

Elif TEKİN

� Sektör Buluşmaları, Kariyer Günleri,
Kişisel Gelişim Zirvesi gibi etkinliklerle
üniversite öğrencilerini profesyonel iş ya-
şamına hazırlayan Anadolu Üniversitesi
Kariyer Kulübü Genel Kurulunu gerçek-
leştirdi.4 Ekim Salı günü Öğrenci Mer-
kezi Kariyer Kulübü odasında 2011-2012
dönemi Yönetim Kurulu belirlendi.

50 Etkinlik Planlanıyor

Yönetim Kurulu’na oy birliğiyle Ab-
dullah Said Dikici, Semiha Alioğlu, Hülya
Uslu ve Tuğçe Tontu isimli öğrenciler se-
çildi. Genel Kurul’dan sonra yapılan
görev dağılımı toplantısında başkanlığa
Abdullah Said Dikici getirildi.

Kariyer Kulübü Başkanı Abdullah
Said Dikici yeni döneme dair şunları
söyledi: “Kariyer Kulübü, 2007’de ku-
rulduğundan beri hep daha iyi ol-
maya çalıştı, hep bunu başardı.
Bayrağı daha yükseklere çıkartmak
amacıyla görevi alıyoruz. 2000 üye-
nin hedeflendiği bu dönemde, marka
organizasyonların yanı sıra açacağı-
mız eğitim programlarıyla beraber 50
etkinlik planlamaktayız. Önceki yöne-
timlere ve kulüp danışman hocamız
Doç. Dr. Deniz Kağnıcıoğlu’na kulübe
yaptıkları katkılardan dolayı teşekkür
ediyoruz.”

Nadiye YILMAZ

� Açıköğretim Fakültesi Türk Dili ve
Edebiyatı Bölümü'nün kredili ve dö-
nemlik sisteme geçmesi nedeniyle
geçtiğimiz yıllarda Ocak ayında başla-
yan Akademik Danışmanlık Dersleri,
bu yıl erken başlıyor. Açıköğretim Fa-
kültesi Türk Dili ve Edebiyatı Bölümü
öğrencilerine yönelik yüz yüze Akade-
mik Danışmanlık Dersleri 24 Ekim
2011 tarihinde başlayıp, 20 Ocak
2012 tarihinde sona erecek.

2011-2012 öğretim yılında Akademik
Danışmanlık kapsamında, Açıköğretim
Fakültesi Türk Dili ve Edebiyatı Bölümü
öğrencilerine yönelik yüz yüze öğretimi
yapılacak dersler 1. sınıflar için, Osmanlı
Türkçesine Giriş I ve Eski Türk Edebi-
yatı’na Giriş: Biçim ve Ölçü) derslerin-
den oluşuyor.

Türkiye genelinde 81 merkezde
gerçekleştirilecek olan derslere öğren-
ciler hiçbir ücret vermeksizin sadece
kimlik göstererek katılabilecek.
Devam zorunluluğu olmayan dersle-
rin saat ve günlerini AÖF Eskişehir
Bürosuna başvurarak veya www.ana-
dolu.edu.tr adresinde bulunan Açık-
öğretim başlığı altındaki “Akademik
Danışmanlık Hizmetleri” bölümünü
inceleyerek öğrenebilirler.

Eskişehir’deki dersler Açıköğretim
Eğitim, Öğretim ve Danışmanlık Birimi
Binası dersliklerinde ve Eskişehir Os-
mangazi Üniversitesi İktisadi ve İdari Bi-
limler Fakültesi dersliklerinde yapılacak.

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın,
Radyo A’da katıldığı programda
dinleyicilerin sorularını canlı
yayında cevapladı.

� İletişim Bilimleri Fakültesi Basın ve
Yayın Bölümü öğretim üyesi Doç. Dr.
Ömer Özer’in son kitabı Haber Söylem
İdeoloji, Literatürk Yayınları’ndan çıktı.
Kitapta, kuramsal temele bağlı olarak on
bir başlıkta örnek çözümlemeler yer alı-
yor. Kitap, daha çok eleştirel haber araş-
tırmaları bağlamında ve genel
okuyucuya seslenir bir şekilde hazırlan-
mış. Doç. Dr. Ömer Özer, “Önceki yıl-
larda haber Sosyolojisi dersi için düzenli
bir kaynağımız yoktu. Liberal Basın kita-
bımla birlikte, Haber Söylem İdeoloji,
böyle bir eksikliği giderdi. Ayrıca, eleştirel
haber çalışmaları çerçevesinde, ilgili yak-
laşımları tanıtan bir çalışma da yoktu.
Bu anlamda, kitap, li-
sansüstü dersler
için de kaynak oluş-
turacaktır. Bunun
yanında, kitap,
yöntem dersle-
rinde de kullanılabi-
lir.” dedi.

Doç. Dr.
Ömer Özer
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‘Değişim eğitimle yakalanır’
Hande ÇEVİK

� Anadolu Üniversitesi Eğitim Fakültesi
ile Eğitim Programları ve Öğretim Der-
neği tarafından düzenlenen l. Uluslara-
rası Eğitim Programları ve Öğretim
Kongresi, 5-8EkimgünleriarasındaAna-
dolu Üniversitesi'nde yapıldı. 5 Ekim
ÇarşambagünüAtatürkKültürveSanat
Merkezi’ndesaygıduruşuveİstiklalMar-
şı’nın okunmasıyla başlayan kongrede,
Anadolu Üniversitesi Senfoni Orketsrası
tarafından bir müzik dinletisi sunuldu.

Gurur Duyuyoruz

KongreDüzenlemeKuruluEşBaşkanı
veAnadoluÜniversitesiEğitimFakültesi
Eğitim Bilimleri Bölümü Eğitim Prog-
ramları ve Öğretim Ana Bilim Dalı Baş-
kanı Prof. Dr. Mustafa Sağlam açılış
töreninde yaptığı konuşmada kongreye
800’ünüzerindebildirigönderildiğinive
500’ün üzerinde bildiri sahibinin kon-
greye katıldığı belirtti.

Kongre Düzenleme Kurulu Eş Baş-
kanı ve Eğitim Programları ve Öğretim
Derneği Başkanı Prof. Dr. Özcan Demi-
rel ise konuşmasında, “Derneğimizin
amacı hem Türkiye’de hem de dün-
yada akademik düzeyde kurumsal des-

tek sağlamaktır ve derneğimiz 160
üyeye sahiptir. Uluslararası boyuttaki
dergimizin ilk sayısını kısa süre önce
bastık. Kongre’de dergimizin ilk sayısını
göreceksiniz. Böyle bir konferansta bu-
lunmak tarihi bir an. Birbirinden de-
ğerli bildirileri duymanın yanı sıra farklı
insan tanımak, ortak projelerde çalış-
mak müthiş bir imkândır.” dedi.

Kongre Başkanı ve Anadolu Üniversi-
tesiEğitimFakültesiDekanıProf.Dr.Gül
Durmuşoğlu Köse ise, “Mayıs 2010’da
Balıkesir Üniversitesi’nde gerçekleşen l.
UluslararasıEğitimKongresi’ni ilkolarak
Anadolu Üniversitesi’nde yapmaktan
gururduyuyoruz.Eğitimprogramlarıve
son gelişmelerin konuşulduğu bu kon-
grede, eğitimin geniş anlamlara yayıl-
masıyla kongrenin amacına ulaştığına
inanıyorum” dedi.

Kongre Onursal Başkanı Rektör Prof.
Dr. Davut Aydın ise konuşmasında
Anadolu Üniversitesi’nin dünyanın
nüfus olarak üçüncü büyük üniversi-
tesi olduğunu söyledi. Rektör Aydın
şunları söyledi:

“Anaokulunda okuma yazma bil-
meyen çocuğun iphone, ipad kullan-
dığı bir dönemi yaşıyoruz. Bu bir

değişimi anlatıyor. Belki de insanlık ta-
rihinde bu kadar hızlı bir değişim yok.
Bu değişimi yakalamak eğitimle müm-
kündür. Bu kongrede güçlü tarafları-
mızın artacağını, zayıf tarafların yok
olacağını umuyorum.”

Gelecek Geçmişte Gizlidir

Eğitim programları ve öğretim ala-
nındaki en önemli teorisyen ve uygula-
macılarından biri olan ve Türkiye’ye ilk
kez gelen Columbia Üniversitesi öğre-
tim üyesi Prof. Dr. Willan Pinar da ko-
nuşmasında “Bu kongreye katılmak
benim için bir onurdur. Bugün, müfre-
dat tasarlama ve geliştirmeyi, ne kadar
stresli ve acı olursa olsun devamlı geli-
şen entelektüel program uygulamaları-
nın gerekliliğini öneriyorum. Bu
müfredatta kinaye sanatı bize yardımcı
olacaktır. Kinaye, hem somut hem
soyut, hem özgün hem de sembolik,
tarih ötesi ve hatta mitolojiktir. Tarihle
öznellik arasında karşılılıktır. Eğitim
programlarını kinaye ile anlatmak geç-
mişi günümüze bağlar. Eğitim Prog-
ramları Kuramı şimdinin hakikatini
arar. Entelektüel hareket girişimden
daha önemlidir. Müfredatla ilgili en

önemli sorularınahlak, siyasalve tarihle
ilgili olduğunu söyledi. Bu üç duruma
bağlı olarak, gelecek hiçbir zaman önü-
müzde değil ardımızdadır. Çünkü gele-
cek, geçmişte gizlidir.” dedi. Pinar,
öğrencilere seslenerek, “Geçmişi araştı-
rarak, özgürlüğünüzü savunun.” diye
konuştu.

Prof. Dr. Pinar’a kongreye katkıların-
dan dolayı kongre başkanı Prof. Dr. Gül
Durmuşoğlu tarafından plaket verildi.

Konuk konuşmacı olarak katılan An-
kara Üniversitesi Eğitim Bilimleri Fa-
kültesi öğretim üyesi Prof. Dr. Mehmet
A. Kısakürek ise “ Çağdaş Gelişmeler Işı-
ğında Program Geliştirme” isimli
sunum eşliğinde yaptığı konuşmada,
eğitim bilimlerinin çok uzun geçmişe
sahip bir disiplin olduğunu söyledi. Eği-
tim uygulamalarının en az teori kadar
önemli olduğunu belirten Kısakürek,
teori kısmını akademisyenler ve araş-
tırmacıların; uygulama kısmını ise öğ-
retmenlerin oluşturduğunu söyledi.
Teori ve uygulama kısmının dengede
olması gerektiğini vurgulayan Kısakü-
rek, ülkemizde bu iki alan arasında en-
tegrasyonun hala sağlanamamış
olmasına dikkat çekti.

Pedagojik
formasyon
sertifika
programı
başlıyor
Gökhan AKKURT

� Yükseköğretim Kurulu (YÖK) ta-
rafından 2010-2011 öğretim yı-
lında ilk defa uygulanan sertifika
programının bu yıl ikincisi gerçek-
leştiriliyor. Anadolu Üniversitesi
Eğitim Fakültesi Eğitim Bilimleri
Bölümü Başkanı Prof. Dr. Coşkun
Bayrak tarafından yürütülen Peda-
gojik Formasyon Sertifika Progra-
mına, genel not ortalaması 4
üzerinden en az 2,50 olan ve ilgili
bölümlerden mezun herkes başvu-
rabilecek. Öğrencilerin bu prog-
rama başvurabilmeleri için
herhangi bir mülakat ya da sınav
koşulu bulunmuyor.

Kontenjan Sınırlaması

Prof. Dr. Coşkun Bayrak, ilgili bö-
lümlerden mezun olan tüm öğren-
cilerin başvuru dilekçesi, diploma
veya geçici mezuniyet belgesi, not
durum belgesi ve 4 fotoğraf ile baş-
vurularını Eğitim Fakültesi Öğrenci
İşleri Bürosuna yapabileceklerini
söyledi. Bayrak, bu yıl mezun öğ-
rencilere 400 kontenjan hakkı tanı-
dıklarını ifade etti. Prof. Dr. Coşkun
Bayrak, geçen yıl not ortalamasına
göre başvuru aldıklarını ve bu uy-
gulamada adaletsizlikler olduğunu
belirterek kontenjan sınırlaması
getirdiklerini sözlerine ekledi.

Bir Yıl Sürecek

Öğrenciler 3-7 Ekim günleri ara-
sında Eğitim Fakültesi Öğrenci İşleri
Bürosuna başvurabilecek. Sonuçlar
ise, yapılan sıralamaya göre 9 Ekim
Pazar günü duyurulacak.

Programa kabul edilen öğrenci-
ler 17 Ekim’de ders başı yapacak.
Program süresi iki dönem şeklinde
gerçekleştirilecek ve bir yıl süre-
cek. Bu süre içinde öğrencilere
program dahilinde teorik ve pratik
eğitim verilecek.
Başarılı olan
öğrenciler ise
sertifika al-
maya hak ka-
zanacak.

İrem DÖNMEZ

� Pakistan’ın Greenwich Üniversi-
tesi’nden bir grup öğretim elemanı ve
öğrenci, üniversitelerarası işbirliği yap-
mak ve iki üniversite arasındaki diya-
loğu geliştirmek amacıyla Anadolu
Üniversitesi’ni ziyaret etti.

Önemli Bir Konumu Var

5 Ekim günü Anadolu Üniversi-
tesi’nin kampüslerini, araştırma mer-
kezlerini ve sosyal tesislerini gezen
Pakistanlı konuklar Rektör Prof. Dr.
Davut Aydın ile de bir araya geldi.
Konuk heyetten Dr. Syed Arshad zi-
yaretin amacını “sosyal, kültürel, eği-
tim alanında köprüler ve iki

üniversite arasında iş birliği kurmak.”
şeklinde açıkladı.

Ziyaretin ilk ayağında ekibi ağırla-
yan Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Ender
Suvacı, konuk ekibe Anadolu Üniversi-
tesi hakkında bilgiler verdi. Görüş-
mede konuklara tanıtım broşürlerinin
dağıtılmasının ardından, önce Ana-
dolu Üniversitesi daha sonra da Gre-
enwich Üniversitesi’nin tanıtım
videoları izlendi.

Konuklar ardından, Rektör Prof. Dr.
Davut Aydın’ı makamında ziyaret etti.
Her iki üniversitenin de iletişim ve iş-
letme alanlarında başarılı ve güçlü ol-
duğuna dikkat çeken Aydın, bu
alanlarda işbirliği yapmanın önemini

vurguladı. Prof. Dr. Davut Aydın, “Şu
anda dünyanın en büyük üçüncü üni-
versitesinde bulunuyorsunuz. Nüfusa
oranlarsanız da birinci.” diyen Aydın,
konuklara Anadolu Üniversitesi’nin
eğitim birimleri ve geçmişi ile uluslara-
rası ve ulusal iş birliklerine yönelik bil-
giler aktardı.

Türk Dili Eğitimi Önemli

Türkiye’deki öğrencilerin yüzde
48’nin Anadolu Üniversitesi öğrencisi
olduğunu ifade eden Aydın, “Araştır-
masıyla, eğitimiyle, yaptığı iş birlikle-
riyle topluma katma değer sağlama
endişesi taşıyan bir üniversiteyiz.”
dedi. Prof. Dr. Davut Aydın, Anadolu

Üniversitesi’nin hem bölge, hem de
ülke açısından önemli bir konumu ol-
duğunu söyledi.

Konuk ekipten Seema Mughal de
“Sizin geçtiğiniz yollardan geçmek ve
başarı olmak isteriz. Özellikle uzaktan
eğitim sisteminiz çok etkileyici. Pek
çok Pakistanlı öğrenci Türkiye’ye gel-
mek ve burada eğitim almak istiyor.
Bu noktada da Türk dili eğitimi önem
kazanıyor.” diye konuştu.

Prof. Dr. Davut Aydın ise buna
karşılık, “Biz Türk dili konusunda iş
birliğine hazırız. Avrupa standar-
dında bir dil sertifika programımız
da var. İşbirliğine bu noktadan baş-
lanabilir.” dedi.

Prof. Dr.
Davut Aydın

Prof. Dr.
Coşkun Bayrak

Prof. Dr.
Gül Durmuşoğlu

Prof. Dr.
Mustafa Sağlam

Prof. Dr.
William PinarMehmet Ali Kısakürek

‘Uzaktan eğitim sisteminiz çok etkileyici’

5000

Uzaktan eğitim

programları için

yazılacak

kitaplarda

yer alacak yaklaşık

yazar sayısı:
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� Anadolu Üniversitesi 2011-2012 aka-
demik yılına 13 Ekim günü düzenlenen
törenle başladı. Yunusemre Kampu-
sü’ndeki Atatürk Meydanı’nda bulunan
Atatürk Anıtı’na Rektör Prof. Dr. Davut
Aydın ve öğretim üyeleri tarafından çe-
lenk konulmasıyla başlayan tören daha
sonra Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi
Opera Bale Salonu’nda devam etti. Rek-
törProf.Dr.DavutAydın, törendeyaptığı
konuşmada özetle şunları söyledi:

Yenilikçi Projeler

� Üniversitelerin işlevleri zamanın ru-
huna göre sürekli değişim geçiriyor. Bi-
rinci kuşak üniversiteler eğitim, ikinci
kuşak araştırma, üçüncü ve son kuşak
üniversitelerin odağı topluma hizmettir.
Anadolu Üniversitesi, topluma hizmet
odağında bilimsel araştırmalarla birlikte
eğitimi,kültürüsanatıvesporudaihmal
etmeden topluma sunuyor. 1.750 mil-
yonmezunu,birokadaröğrencimizlebu
hizmet anlayışımızı her geçen gün yeni-
likçi projelerle güçlendiriyoruz.
� Anadolu Üniversitesi 50 yılı aşan tari-
hinde,Türkiye’nineğitimsorunlarınaye-
nilikçiçözümlerüretenbiranlayışasahip
oldu. Şehir-üniversite etkileşiminin en
parlakörneklerindenbiriolarakgösterili-
yor.Eskişehir’lebütünleşerek,şehrinkim-
liğinin dönüşmesinde belirleyici rol
oynuyor. Ekonomik, toplumsal ve kültü-
rel açıdan her boyutta belirgin bir etkiye
sahibiz. Eskişehir’in dönüşümünde oy-
nadığımız rolü Türkiye yüksek öğretim
sisteminde de oynadığımız bir gerçek.

Yeni Bir Dönüşüm

� Anadolu Üniversitesi, Türkiye yüksek
öğretimsistemindeyeralanöğrencilerin
yarısına yakınına hizmet veriyor. Uzak-
tan öğretimin öncü üniversitesi olarak,
dünyaya model oluyor. Şimdi

açıkveuzaktaneğitimsistemimizdeyeni
bir dönüşümün arifesindeyiz. Bologna
sürecinde yola devam eden dört üniver-
siteden biri olarak sadece örgün eğitimi
değil uzaktan öğretim programlarını da
Avrupa kredi sistemine ve Bologna süre-
cine göre yeniden yapılandırıyoruz. Bu
yenidenyapılanmasürecininheyecanını
tüm üniversitemiz hissediyor. Yeniden
yapılanma sürecinde işbirliği yaptığımız
üniversite sayısı 120’ye ulaştı.
� 1000’i aşkın kitap, televizyon prog-
ramlarıvee-öğrenmeortamları yeniden
biçimlendirilecek, güncellenecek.
� Yazılacak kitaplarda yer alacak yazar
sayısı 5000’e ulaşıyor. Türkiye, yeni bir
bilgihazinesinekavuşacak.Buölçekteve
nitelikte ders kitabı

üretimi,Türkyükseköğretimsistemiaçı-
sından da çok önemli. Çünkü kitapları-
mız diğer üniversitelerde de ders kitabı
olarak okutulmaktadır.
� Anadolu Üniversitesi olarak geleneği-
mizden gelen en önemli değerlerimiz, iş
odaklı ve sonuç odaklı olmamızdır. Mu-
azzam değişim süreçlerini başarıyla ger-
çekleştirenbirorganizasyonyeteneğimiz
var. Birlikte çalışma, birlikte üretme an-
layışı içindetümAnadoluÜniversitesiça-
lışanları büyük bir gayret içinde,
heyecanla, sorumluluk anlayışıyla işle-
rinesarılıyor.Böylesibir insankaynağına
sahipolmak,bubüyükaileninbirparçası
olmak hepimizi gururlandırıyor.
� Türkiye, bugün dünyanın en dikkat

çekici lider ülkelerinden biri ol-
muştur. Ekonomik büyüklüklerin
ve başarının ötesinde, demokra-
sisi, toplumsal gelişmişliği, siyasal
istikrarımodelolarakgösteriliyor.
Böylesibirdünyaortamında,Tür-
kiye eğitim alanında kendi sınır-
larının ötesine taşmalıdır. Sahip
olduğu insan kaynağını, değer-
lerini,potansiyellerini ihraçede-
bilmelidir. Turizm gibi eğitimin
deihracatkalemiolmasıhedef-
lenmelidir. Anadolu Üniversi-
tesi, Eskişehir’den tüm
dünyaya Türkiye’nin gurur
duyduğu küresel bir marka
olmayolundaeminadımlarla
ilerlemektedir.

Global Kampüs

� Buyılaçılış törenimizinte-
ması da bu iddiayı dile geti-
riyor. “Global Kampüs”

olarak özetlediğimiz bu tema, Anadolu
Üniversitesi’nin yaşam boyu öğrenme
odaklı bir dünya üniversitesi olma vizyo-
nunu ifade ediyor.
� Bu yıl, Türkiye’den Almanya’ya göçün
50. yılı. Üniversite olarak 25 yılı aşan bir
süredir, Batı Avrupa programlarıyla Av-
rupadadavatandaşlarımızınyanındayız.
Şimdi Balkanlardan, Kafkasya’ya, Orta
Doğu’yagenişbircoğrafyayauzanıyoruz.
Biraz önce öğrencilerimiz adına konuş-
mayı üç farklı ülkeden gerçekleştirdik.
Birlikte izledik.
�Hedefimiz,heryılbuülkesayılarınaye-
nilerini eklemek. Sadece çağdaş iletişim
teknolojileri ile desteklenen uzaktan eği-
tim sistemimiz değil, Eskişehir’deki mer-
kez kampüslerimizde yabancı öğrenci
sayımızı da her geçen gün arttıyoruz.
� Örgün eğitim sistemi içinde Erasmus
ve diğer değişim programları küresel viz-
yonumuza bağlı olarak temel bir önceli-
ğimiz. Türkiye’de giden ve gelen öğrenci
sayılarıylahepöndeolduk.Erasmuskap-
samında 23 Avrupa Birliği ülkesindeki
324 Üniversite ile 622 ikili anlaşmamız
bulunmaktadır ve bu sayılar her geçen
gün artmaya devam ediyor. Erasmus
Programı başladığından beri yaklaşık
5000öğrenciveyaöğretimelemanıprog-
ramdanyararlandı.Sözkonusuprogram
kapsamındaheryılortalama600öğrenci
değişimi yapıyoruz. 450 kadar öğrenci-
miz değişim ve staj programlarından ya-
rarlanıyor.
� Türkiye’de değişim programlarındaki
performanslarıyla öne çıkan ilk üç üni-
versiteden biriyiz. Türkiye’deki tüm üni-
versiteler arasında en fazla yabancı
öğrenci Anadolu Üniversitesinde öğreni-
mine devam ediyor.

Farklı ve Üretken Projeler

� Anadolu Üniversitesi olarak AKTS Eti-
keti (ECTS Label) başvurumuz teknik ve
içerik değerlendirme aşamasından ba-
şarıylageçmişveüniversitemizAKTSEti-
keti almaya hak kazanmıştır. Bu
sevindirici ve gurur verici haberi sizlerle
paylaşmak istedim. Bunun anlamı
şudur: Kopenhag kriterleri gibi Bologna
süreci kriterlerine uyma konusunda atıl-
mış en önemli adımdır. Anadolu Üniver-
sitesi not sisteminin Avrupa Birliği
tarafından kabulu demektir.
�Avrupa’daşuanakadarAKTSetiketine
sadece 40 üniversitenin (5 Türk üniversi-
tesi de dahil olmak üzere) sahip olduğu
düşünülürse başardığımız işin ne kadar
önemli olduğu daha iyi anlaşılacaktır.
� Uluslararası İlişkilerimiz sadece Av-
rupa ile sınırlı değil. Amerika Birleşik
Devletler’inden, Çin’e, Rusya’dan Orta-
doğu’ya uzanan çok yönlü iş birliği
protokollerini hayata geçiriyoruz. Tür-

kiye’nin ve Anadolu Üniversitesinin
sahipolduğudeğerler,potansiyelleringü-
cünü bu iş birliklerinde bir kez daha se-
vinçle görüyoruz. Anadolu Üniversitesi
olarakbuolumluiklimdebirçokfarklıve
üretken projeyi başarıyla uyguluyoruz.
� Eskişehir’de,Porsukkenarında,çoksa-
yıda yabancı öğrencinin ve öğretim üye-
siningörüleceğigünlerdeçokuzakdeğil.
� Türkiye’nin en değerli kaynağı insanı-
dır. Türk insanın hayalleri, tutkusu ener-
jisibirdiplomayasığmaz.Türk insanının
sahip olduğu potansiyelleri, değerleri
eğitimle güçlendirmek konusunda
yaşam boyu öğrenme misyonumuzu
yeni hizmet alanlarıyla zenginleştiriyo-
ruz. Bilgi çağında, Türk insanın hayalle-
rine, ilgilerine, meraklarına, kariyer
hedeflerineseslenenprojelerihayatage-
çiriyoruz.Buayınsonundakayıtlarıbaş-
layacak olan ikinci üniversite buna en
güzel örnek. E-sertifika başta olmak
üzere toplumsal beklentilere göre şekil
alıyoruz. Günümüz teknolojik değişim
hızınacevapverecekeğitimolanaklarını,
Türkiye’ninhizmetinesunuyoruz.Uzak-
tan ve örgün öğretim süreçlerimizi çağ-
daş eğitim teknolojileriyle sürekli
geliştiriyoruz. Çağımız iletişim çağı ve
inanılmaz yenilikler sunuyor. Öğrenme
ortamlarımızı bu yenilikleri ekleyerek
güncelliyoruz.ŞuanAçılışTöreninicanlı
olarakyayınlayanTRTOkulbaştaolmak
üzere, öğrenme ortamlarımızı çeşitlen-
direrek güçlendirmekonusunda kararlı
adımlar atıyoruz.
� Anadolu Üniversitesi mükemmeliyet-
çilikdeğerinibelirliodaklarhalindedaha
somut projelere dönüştürüyor. Mükem-
meliyet merkezleri Türkiye’nin AR-GE ve
innavasyonüsleriolacak.Dünyanınfarklı
ülkelerinde görev yapan, eğitimini sür-
düren insanlarımıza çağrımız var. Ter-
sine beyin göçü adını verdiğimiz bu
çalışma sonucunda Türkiye’nin reka-
betçigücünüartıracakbilimselüretimini
zenginleştirmeyi hedefliyoruz. Türkiye
bilgi çağının gerektirdiği şekilde bilimsel
üretiminiüniversitelerininöncülüğünde
artıracaktır. Anadolu Üniversitesi olarak
bu alanda planlı, programlı, sistematik
birçalışmayıyürütmektenbüyükbirhe-
yecan duyuyoruz.
� Anadolu Üniversitesi, öğrencisiyle, öğ-
retim üyesiyle, işçisi, memuru tüm çalı-
şanlarıvemezunlarıylabüyükvegüçlübir
ailedir. Buailenintümfertleri,Türkiye’nin
müreffeh geleceği ve iddialı bir dünya ül-
kesiolmayolundabilimselüretimeveeği-
time odaklanmıştır. 2011-2012 öğretim
yılındaaynıheyecanla,aynıkararlılıklaye-
nilikleriTürkiye’ningündeminegetirecek-
tir. Yeni öğretim yılında tüm öğretim
üyelerimize, öğrencilerimize ve çalışanla-
rımıza başarılar diliyorum.

Rektör Prof. Dr. Davut
Aydın, akademik yıl
açılış töreninde yaptığı
konuşmada Anadolu
Üniversitesi’nin çeşitli
alanlarda yaptığı
çalışmalar
konu-
sunda
bilgi
verdi.

Tören, Yunusemre Kampusü’ndeki

Atatürk Meydanı’nda bulunan Ata-

türk Anıtı’na Rektör Prof. Dr. Davut

Aydın ve öğretim üyeleri tarafın-

dan çelenk konulmasıyla başladı.

Anadolu Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Davut Aydın
Öğretim Yılı Açılış Töreninde Yaptığı Konuşmada

Üniversitenin
Vizyonunu

Tanımladı...

‘Yenilikçi projelerle
her gün daha da güçleniyoruz’
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� Anadolu Üniversitesi’nin yeni aka-
demik yılının ilk dersini, üniversite-
mizde doktorasını tamamlamış ve
İletişim Bilimleri Fakültesi’nde öğretim
üyeliği de yapmış olan Eskişehir Millet-
vekili Prof. Dr. Nabi Avcı verdi.

Avcı konuşmasına, “Rektör beyle
nasıl bir konuşma hazırlamam gerekti-
ğini konuştuğumda, hoca kimliğimle
konuşmamı istedi. Genelde siyasetin
akademiye müdahalesi olurken ilk kez
burada akademinin siyasete müdaha-
lesini gördük. İşlerin nasıl değişmekte
olduğunun güzel bir örneği olarak ben
de hocamızın bu önerisine uyarak ko-
nuşmamıAnadolu Üniversitesi’nineski
bir hocası olarak tasarladım” sözleriyle
başladı.

“Konuşmama, Anadolu Üniversite-
si’nindeğerli hocalarından Prof. Dr. İnal
Cem Aşkun, bizlerin doktora çalışmala-
rını yönlendiren Prof. Dr. Fazıl Tekin ile
devrearkadaşlarımveöğrencilerimete-
şekkür ederek başlamak istiyorum.
Özellikle İletişim Fakültesi’nde hep yok-
luğunu hissettiğimiz Prof. Ünsal Oskay
hocamızı ve yakınlarda kaybettiğimiz
Doç. Dr. Vakur Kayador’u rahmetle anı-
yorum.” diyen Prof. Dr. Nabi Avcı, öğre-
tim üyeleri adına konuşan Prof. Dr.
FerruhUztuğ’unkonuşmasındadilege-

tirdiği konuları da not aldığını kaydetti.

Müfredata Dayalı Eğitim

Çocukluk döneminde soru sorabilen
kişilerin, üniversiteye geldiğinde artık
soru soramaz duruma geldiklerini an-
latan Prof. Dr. Avcı, “Tabi bunun pek
çok sebebi var. O sebeplerin büyük bir
bölümü de sayın rektörün bana kapat-
tığı alana girdiği için bu konulara gir-
miyorum. Ama en azından şu kadarını
söylememde fayda var. Biz epeyce
uzun süredir, soruları, dolayısıyla ce-
vapları sorulması meşru olan ve olma-
yan sorular şeklinde kategorize

ettiğimiz için ve sorulması meşru olan
soruları da belli müfredat esasına bağ-
ladığımız için ilkokuldan başlayarak
üniversiteye gelene kadar çocuklarımız
çok kolay soru soramaz hale geliyor.
Dolayısıyla cevap arayamaz hale geti-
rebiliyoruz” diye konuştu.

Türkçe Tehdit Altında

Türkçenin ciddi manada tehdit al-
tında olduğunu söyleyen Avcı, şunları
söyledi:

“Biz üniversiteler olarak tehdidi gö-
ğüslemekte üzerimize düşen görevleri
yaptığımızı kanaatinde değilim. Bunu

özeleştiri olarak belirtmek isterim. Bu
doçentlikprofesörlüksınavlarındakiya-
bancı dil zorunluluğu ve yabancı dilde
yayın yapma zorunluluğunun çok da
bize yakışmayan bir komplekse işaret
ettiğini söylemek istiyorum. Ayrıca pra-
tikte de şunu biliyoruz: Akademik terfi-
ler için aranan yabancı dil ve şurada
burada yayın yapma zarureti tıpkı bir
zamanların ticaretdünyasındakihayali
ihracatlara benziyor.”

Konuşmasında üniversite hocaları-
nın mutlaka meslektaş dostları ve
karşıtları olması gerektiğine vurgu
yapan Prof. Dr. Nabi Avcı, üniversite
hocalarının çok yönlü olması gerekti-
ğini dile getirdi.

Nasıl Bir Akademisyen?

Nasıl bir akademisyen olunması ge-
rektiği konusunda bazı önerilerini sıra-
layan Avcı, hocaların müzik dinleme,
kitap okuma ve kelimeleri bilme özel-
liklerinin olması gerektiğini belirtti.

Avcı konuşmasının sonunda bir aka-
demisyenin okuması gerektiğini dü-
şündüğü bazı başucu kitaplarından
örnekler verdi.

Avcı konuşmasını, merhum iletişim
hocası Prof. Dr. Ünsal Oskay’a adadığını
belirterek kürsüden indi.

‘Öğrenciler soru soramaz hale geliyor’
Yeni Akademik Yılın İlk Dersini Veren Eskişehir Milletvekili Prof. Dr. Nabi Avcı:

� Törende öğretim üyeleri adına konu-
şan İletişim Bilimleri Fakültesi öğretim
üyesi Prof. Dr. Ferruh Uztuğ özetle şu ko-
nulara değindi:
� Tüketim kültüründe, iletişim çağında
her şey hızlanıyor. Yavaşlama, ağırlık, din-
ginlik enerjisizlik olarak nitelendiriliyor.
Hızla yaşıyoruz çokça tüketiyoruz.
� Türkiye yükseköğretim sisteminde
devlet üniversitelerinin tekeli artık yok.
Bu süreç üniversite kavramının konu-
munu da etkiledi.
� Üniversitelerin bir meslek kazan-
dırma yeri olarak temayüz ettiği bir
iklim oluşturuluyor. Üniversiteler iş ve
kariyer sahibi yapma yeri mi olmalıdır?
Üniversiteler arası rekabetin meslek ka-
zandırma ve iş garantisi gibi noktalara
indirgendiğine tanık oluyoruz.
� Bilgi çağında olduğumuz, bilginin eko-
nomik değerinden bu kadar söz ettiği-
miz günümüzde üniversitelerdeki bilim
insanlarının, devlet personeli içindeki
konumunu burada zikretmeme gerek
yok. Ancak, Türkiye yeni fikirlerle, bilim-
sel buluşlara, sağlıklı ve nitelikli insan kay-
nağına ihtiyaç duyuyorsa. Üniversitede
görev alanlara ve alacak gençlere bugün
içinde yaşadığımız şartlardan daha iyi ve
farklı şartlar sunmalıdır.
� Üniversite hocalarının taleplerini dile
getirmemesi mesleki itibarımıza bağlı
bir nezakettir.
� Ekonomik şartlar kadar önemli bir
diğer konu, üniversitelerin insan kay-
nakları politikasında. Bölüm başkanları
dahil öğretim üyelerinin, bölüm eski de-
yimiyle kürsülerini yapılandırma ola-
nağı alınıyor. Gerekçe olarak asistan
seçiminin keyfi ya da kayırmacı olduğu
düşünülüyor anlaşılan. Böylesi bir gü-
vensizlik nerden bakılırsa bakılsın
kabul edilir bir şey değil.
� Öğrencilerimizi merkezi bir sınavla
seçiyoruz. Sıkıntılarını yaklaşık 30 yıldır
çekiyoruz. Yerine başka bir model öne-
risi bile getiremedik. Merkezileşme, gü-
nümüz dünyasında her açıdan ciddi
sıkıntılar yaratıyor. Tek biçimci bir stan-
dartlaştırmanın bu çağda yeri yok. Hele
de üniversite gibi bir kurumların var
oluşuna aykırı.
� Sevgili öğrenciler, üniversiteli yetiş-
kin bireyler olarak daha özgür, sorgula-
yıcı, sorumluluk sahibi, entelektüel
olarak kışkırtılmış olmanız çok önemli.
Meraklarınızı, ilgilerinizi, keşfetme duy-
gularınızı sürekli artırmanız, paylaşım
kanallarınızı açık tutmanız gerekiyor.
� Diplomaya endekslenmiş bir eğitim,
sonuca kilitlenmiş bir öğrenim hayatı
size çok şey kazandırmaz. Diplomayı
alayım diye sürecin keyifli, öğretici, siz-
lere değer katacak onca olanağını gör-
mezden gelemezsiniz.
� Sistemin iyileştirilmesi konusunda
söz hakkı bulunan en geniş ve yetkili
kesim yine üniversiteler olmalı.

Uztuğ’un
konuşmasının

tam metnini
e-gazete’de

bulabilirsiniz.

‘Hızla yaşıyor
ve çokça
tüketiyoruz’

Prof. Dr. Nabi Avcı,
öğrencilerin ilkokuldan
üniversiteye gelene
kadar çok kolay
soru soramaz
hale
geldiğini
söyledi.

� Açılış töreninde şef Doç. Burak
Tüzün yönetimindeki Anadolu Üni-
versitesiDevletKonservatuvarıSen-

foni Orkestrası (ASO) ve Şef Güls-
evin Doğanay yönetiminde Devlet
Konservatuvarı Çok Sesli Gençlik

Korosu tarafından İstiklal Marşımız
seslendirildi. Ardından, ASO kısa bir
klasik müzik dinletisi sundu.

ASO törene dinletiyle katıldı

� Yeni akademik yıl dolayısıyla Rek-
tör Prof. Dr. Davut Aydın tarafından
öğretim elemanları için bir resepsi-
yon düzenlendi.

Etkinlikte, Anadolu Üniversitesi’ne
çeşitli alanlarda katkı sağlayan öğre-
tim elemanlarına şükran plaketi ve-
rildi. Gecede Prof. Dr. Ali Fuat Yüzer,
Prof Dr. Ergül Han, Prof. Dr. Feridun
Akyürek, Prof. Dr. Fethi Heper, Prof.
Dr. Muzaffer Tunçel, Prof. Dr. Orhan

Özer, Prof. Dr. Süleyman
Nazif Eripek adına Doç.
Dr. Atilla Cavkaytar, Yard.
Doç. Dr. Ayla Ertan, Yard.
Doç. Dr. Gürsoy Bacaksız,
Yard. Doç. Serpil Akyıl, Öğr.
Gör.NecmettinKoçadınakızıUzman
SevgiDönmezer, UzmanOrhanKırar,
Op Doktor Süleyman Turgut Kutlu,
Diş Hekimi Eda Halime Özgan, Doç.
Dr. Şükrü Torun ve Op. Doktor Yavuz

Arıcı plaket aldı.
Aramızdan ayrılan öğretim ele-

manlarımızın plaketleri de yakınları
tarafından alındı. Prof. Atilla Özer
adına Vicdan Özer, Yard. Doç. Dr.
Vakur Kayador adına Şebnem Kaya-

dor, Yard. Doç. Dr. Elkan Rustamov
adına Zenfira Rustamov, Öğr. Gör.
Kenan Şanlıer adına Şermin Şanlıer,
Uzman Dr. Coşkun Halıcı adına eşi
Şaduman Halıcı ve oğlu Efe Batuhan
Halıcı teşekkür plaketini aldılar.

Öğretim
elemanlarımıza
teşekkür plaketi

Öğretim
elemanlarımıza
teşekkür plaketi
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Nadiye YILMAZ

� Türk Seramik Derneği tarafından
AnadoluÜniversitesi’ninkatkılarıyladü-
zenlenen II. Uluslararası Seramik, Cam,
Emaye, Sır ve Boya Kongresi (SERES'11)
10-12 Ekim günleri arasında Anadolu
Üniversitesi’nde yapıldı. Seramik, cam,
emaye,sır,boyaveçimentoalanlarında
çalışan yerli yabancı pek çok katılımcı,
iki gün boyunca çalışmalarını ve dene-
yimlerini paylaştılar.

Bilgi Paylaşımı

10 Ekim Pazartesi günü Atatürk Kül-
türveSanatMerkezi’nde (AKM) gerçek-
leştirilen SERES’in açılışında konuşan
düzenleme komitesi başkanı Doç. Dr.
Alpagut Kara, “Organizasyon komitesi
olarak sizleri ağırlamaktan dolayı mut-
luluk duyuyoruz” dedi. Amaçlarının bu
alanda çalışan öğrencileri, akademis-
yenleri,sanatçılarıveüreticileribiraraya
getirmek olduğunu söyleyen Doç. Dr.
Kara,buorganizasyonlabirlikteyapılan
çalışmaların bilgi ve deneyimlerin pay-
laşılacağını ve gelecekte kurulabilecek
ulusal veya uluslararası iş birliği olanak-
larının belirleneceğinin altını çizdi.

Türk Seramik Derneği hakkında bil-
giler veren derneğin yönetim kurulu
başkanı Tolun Vural, derneğin 1990 yı-
lında kurulduğunu söyledi. Seramik
alanında çalışan Türk seramik sanatçı-
larını, bilim adamlarını ve teknoloji ala-
nında çalışanları bir araya getirerek
Türk seramik endüstrisinin uluslar-
arası alanında daha çok bilinir hale ge-
tirmeyi amaçladıklarını belirten Vural,
dernek olarak seminerler, kongreler ve

sergiler düzenlediklerini söyledi. Vural,
bunlardan birinin de bu yıl ikincisinin
düzenlendiği Seres olduğunu ifade etti.
TolunVural,desteklerindendolayıAna-
doluÜniversitesiRektörüProf.Dr.Davut
Aydın, organizasyon komitesi başkanı
Doç. Dr. Alpagut Kara ve sanatsal etkin-
liklerin düzenlenmesi konusunda des-
teklerinden dolayı Güzel Sanatlar
Fakültesi Dekanı Prof. Zehra Çobanlı ile
düzenleme komitesi ve sponsorlara te-
şekkür etti.

Kongre açılışında konuşan Türkiye
Seramik Federasyonu Başkanı, Zeynep
Boduriseulusalveuluslararasıdüzeyde
bu alanda çalışanlarla tekrar bir arada
olmaktan mutluluk duyduklarını ifade
etti. Programla ilgili bilgiler veren Zey-
nep Bodur, Türkiye Seramik Federas-
yonu hakkında bilgiler verdi.

Eskişehir ve Anadolu Üniversitesi
olarak seramik dünyasının tüm renk-
lerini, tarihten gelen güçlü bir mirasla
taşıdıklarını belirten Anadolu Üniversi-
tesi Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Ender
Suvacı, Eskişehir’in, Türk seramik en-
düstrisinin en önemli merkezlerinden
biri haline geldiğini söyledi. Prof. Dr Su-
vacı şöyle konuştu:

“Bu, temeldeAnadoluÜniversitesive
seramik endüstrisinin arasındaki yakın
ilişkinin bir sonucu olarak ortaya çık-
mıştır. Anadolu Üniversitesi ve seramik
topluluğuarasındaki ilişkilerheriki taraf
için de sıcak, üretken ve eğitsel olmuş-
tur.AnadoluÜniversitesiveseramikko-
nusunda çalışanlar arasındaki güçlü
işbirliğine ilişkin pek çok başarı öyküsü
mevcuttur. Örneğin Anadolu Üniversi-

tesi ve 19 seramik şirketinin arasındaki
ortak girişim olan Seramik Araştırma
Merkezi A.Ş. Türkiye’deki üniversite-sa-
nayi işbirliği adına en iyi örnektir.

Buna ek olarak, endüstrinin gereksi-
nimlerinegöre,seramikprogramındaki
doktora öğrencilerinin eğitimlerine
odaklanan Anadolu Üniversitesi, sera-
mik üreticileri ve Devlet Planlama Teş-
kilatı tarafından desteklenen ve
Malzeme Bilimi ve Mühendisliği Bö-
lümütarafındanyürütülenEndüstriyel
Doktora Programı, Türkiye’deki endüs-
triyeyönelikdoktoraprogramınınilkve
enbaşarılıörneğidir.Buetkinliklerhem
bizehemdesanayideçalışanlara,diğer
tarafın bakış açısıyla projelere bakmayı
sağlamış ve bu bakış açısı uygulamalı
araştırma ile ilgili karşılıklı mutabaka-
tın geliştirilmesinde büyük katkı sağla-
mıştır. Bir malzeme bilimcisi olarak
şunu memnuniyetle söyleyebilirim ki
bugün seramik alanında yüksek lisans
ve doktora tezlerinin ve proje tabanlı
bilimsel araştırmaların hazırlanma-
sında sanayi ile çok güçlü bir işbirliğine
sahibiz. Bunun sonucu olarak, bugün
birçok mezunumuz Türkiye’deki sera-
miğin geleceğini başarıyla şekillendir-
mektedirler.”

Seramiğinsadecemühendislikbilim-
leriyle sınırlı olmadığının altını çizen
Prof. Dr. Suvacı, seramik sanatının Ana-
dolu Üniversitesi’nin bir diğer önemli
odağınıoluşturduğunuifadeetti.Ender
Suvacı şunları söyledi:

“Bizler, Türkiye’deki en iyi Güzel Sa-
natlar Fakültelerinden birine sahibiz.
Burada çok güçlü bir seramik bölü-

mümüz var. Bu sayede, sanatsal ve en-
düstriyel seramiğin sinerjisini de yara-
tabilmekteyiz. Bu bağlamda, artık
küresel bir marka haline gelen
“SERES” gibi önemli ve güçlü bir etkin-
liğin doğuş yeri Eskişehir ve Anadolu
Üniversitesi olmuştur. SERES, çok di-
siplinli bir etkinlik olup, Türk Seramik
Topluluğunun en büyük aktivitesidir.
Mühendisliği, sanatı, mimarlığı ve ar-
keolojiyi bir araya getirmektedir.

Yaşam Boyu Öğretim

AnadoluÜniversitesiyaşamboyuöğ-
retimodaklıbirdünyaüniversitesiolma
vizyonuna sahiptir. Seramik, sanayiyi
destekleyebileceğimiz ve toplumun ya-
nında olacağımız alanlardan biridir. Bu
bağlamda, Anadolu Üniversitesi yerel-
den evrensele tüm boyutlarıyla serami-
ğin merkezi olmayı amaçlamaktadır.
YıllardırsüregelenSERESetkinliğibueği-
limin en anlamlı göstergesidir. Serami-
ğin Türkiye’deki başkenti olmak bizim
tek hedefimiz değildir, bizler öncelikle
seramikte Avrupa’nın başkenti ve son-
rasındadünyabaşkentiolmakistiyoruz.
Bu amaca ulaşmada, geçmişte olduğu
gibi bugün de ve gelecekte üniversite
olarak seramik ile ilgili etkinlikleri des-
teklemekteki kararlığımız sürecektir.”

Altın,gümüş,bronzvediğersponsor-
lar olarak adlandırılan SERES’11’de
20’den fazla sponsor yer aldı. Oturum
sonunda katılan sponsor firmaların
temsilcilerine plaketleri verildi. İki gün
süren II. Uluslararası Seramik, Cam,
Emaye,SırveBoyaKongresi’ndeyerlive
yabancı birçok konuk sunum yaptı.

Seramikçilerin Anadolu buluşması

Günsu UYANIK

� Anadolu Üniversitesi Yabancı Diller
Yüksekokulu, öğrencilerin yabancı dil
öğrenmede geldiği noktayı kısa vadede
gösterecek yeni bir kur sistemi başlattı.

3 bin 101 öğrencisi ile 2011-2012 eği-
tim öğretim yılına başlayan yüksekokul,
öğrencilerini Avrupa Birliği tarafından
belirlenen ortak dil ölçütlerine kavuştur-
mayı hedefliyor.

Yabancı Diller Yüksekokulu Müdürü
Prof. Dr. Handan Yavuz, “Bu öğretim yı-
lında da yeni bir kur sistemi başlattık.
Sekiz haftalık kurlarla öğrencilerin daha
kısa süreli hedeflerini görmesini sağla-
dık. Her sekiz haftada bir öğrenciler sı-
navda başarılı oldukları takdirde üst
kura geçecekler. Bizim çıkış seviyemiz
Avrupa Birliği ortak dil ölçütlerince belir-
lenen B2 seviyesi. B2 seviyesi sonuna
gelen öğrenciler bölümlerine geçebile-
cekler. Hedeflerimiz öğrencileri başla-
dıkları seviyeden, B2 seviyesine
getirmek. Bunları da sekiz hafta halinde
yaptık ki kısa sürede hedeflerini görme-
lerini sağlasın. İlk gün öğrencilerimize
motive amaçlı rektörümüz ve rektör
yardımcımız hoş geldin mesajı verdi.
Öğretmenlerimiz, öğrencilerimize yeni
sistemimizi anlattılar. Öğrencilerin dil
anlamında geçmişlerini, öğrenme alış-
kanlıklarını ve beklentilerini almak için
teke tek görüşme yaptılar. Hedefimiz,
öğrenciyi öğrenme anlamında daha iyi
tanımak. Biz öğrencimizi ne kadar iyi ta-

nıyorsak ona o kadar yar-
dımcı olabiliriz. Bu

yüzden ilk güne
böyle başladık.
Bunlardan da
olumlu dönüt

aldık” dedi.

Yabancı Diller
yeni kur
sistemine geçti

BEBKA
projeleri için
teslim tarihi
15 Aralık
Günsu UYANIK

� Bursa Eskişehir Bilecik Kalkınma
Ajansı (BEBKA) tanıtım toplantısı 6
Ekim günü Sinema Anadolu’da yapıldı.
Toplantıda çevre ve enerji, araştırma-
geliştirme, yenilikçilik ve sosyal kal-
kınma alanlarında toplam 16 milyon
lira hibe verilecek olan proje teklif çağ-
rısı için projelerin teslim edileceği son
tarih 15 Aralık 2011 olarak açıklandı.

Proje teklif kontenjanında üniversi-
telere de bir hak tanıdıklarını belirten
BEBKA yetkilileri, çevre ve enerji prog-
ramında çevre kirliliğinin önlenmesi,
mevcut kirlilik kontrol ve arıtma sis-
temlerinin geliştirilmesi, enerji verim-
liliğinin artırılması ve yenilenebilir
enerjiye geçişin sağlanmasına yönelik
projeleri destekleyeceklerini kaydetti.

BEBKA mali destek programları ara-
sında araştırma geliştirme, yenilikçilik
ve sosyal kalkınma programları da bu-
lunuyor.

Prof. Dr.
Handan Yavuz

Prof. Dr.
Ender Suvacı

Günsu UYANIK

� SERES2011 kapsamında dü-
zenlenen Güzel Sanatlar Fakül-
tesi Seramik Bölümü Öğretim
Elemanları Seramik Sergisi Kü-
tüphane Alt Sergi Salonunda 7
Ekim günü açıldı. Sergide, Prof.
Zehra Çobanlı, Prof. S. Sibel

Sevim, Doç. Emel Şölenay, Doç.
Soner Genç, Doç. Kemal Uludağ,
Yard. Doç. Sadettin Aygün, Yard.
Doç. Cemalettin Sevim, Yard.
Doç. Oya Uzuner, Yard. Doç. Ezgi
Hakan V. Martinez, Öğr. Gör.
Mürşit Cemal Özcan, Öğr. Gör.
Özgür Kaptan, Öğr. Gör. Hasan

Başkıran, Duygu Kahraman,
Betül Demir Karakaya ve Gökçe
Özer’in eserleri yer aldı.

Sergi hakkında bilgi veren Güzel
Sanatlar Fakültesi Dekanı Prof.
Zehra Çobanlı şunları söyledi:

“Seramik bölümü öğretim ele-
manları dönem boyu yaptığı ça-

lışmaları belirli zamanlarda hem
Anadolu Üniversitesi öğrencileri
ile hem Eskişehirli sanatseverlerle
hem de seramik sanatına gönül
verenlerle paylaşmayı hedefle-
mektedir. Bu hedefler çerçeve-
sinde eserlerimiz Eskişehir’de
meraklıları ile buluşmakta.” dedi.

Öğretim elemanlarından seramik sergisi

Prof. Dr.
Ender Suvacı
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Hedef bir sezonda
30 bin izleyici

Aslı YILDIRIM

� Türkiye’deki ilk ve tek profesyonel
üniversite tiyatrosu olan Tiyatro Ana-
dolu, yeni sezonda 30 bin izleyiciye
ulaşmayı amaçlıyor. 1999 yılından iti-
barenkendikadrosu,kendimekanları
ve zengin repertuvarıyla seyircisiyle
düzenli olarak buluşan Tiyatro Ana-
dolu, her sezon sezonda 3 ila 5 oyunu
dönüşümlü olarak sahneliyor.

Projeler 16 kişilik oyuncu kadrosu-
nun yanı sıra misafir yönetmen, tasa-

rımcı ve sözleşmeli
oyuncular eşli-
ğinde gerçekleştiri-
liyor. Tiyatro
Anadolu, tiyatro tek-
niği olarak tama-
men Anadolu
Üniversitesi bünye-
sindeki atölye ve diğer teknik birimle-
rin olanaklarından yararlanılıyor.

Haftada dört gün perde açan Ti-
yatro Anadolu salı, çarşamba, cuma

ve cumartesi günleri saat 19.00’da
Anadolu Üniversitesi Atatürk Kültür
ve Sanat Merkezi Oda Tiyatrosu Salo-
nu’nda izleyicisiyle buluşuyor.

‘Bilginize ve
kendinize
güvenin’

Dr. Selma Erat
katı oksitli
yakıt pillerini
anlattı

TEGV tanıtım
toplantısı
yapacak

Öğretim
üyeleri
yemekhanesi
açılıyor

İrem DÖNMEZ

� Sağlık Bakanlığı, 12 Eylül 2010 tari-
hinde yapılan referandumda oylanan
ve kabul edilen, özürlülere yönelik po-
zitif ayrımcılığı da içeren 10. Madde
doğrultusunda, engellilerin sağlık hiz-
metlerineulaşmasınailişkinbirgenelge
yayınladı. Bu genelge kapsamında 28
EylülgünüAnadoluÜniversitesiHasta-
nesi’nde verilen seminerde, kendisi de
görme engelli olan Ercan Güner has-

tane personeline
konu hakkında
bilgi verdi.

Güner, genel-
genin özürlü in-

sanlara sunulan
sağlıkhizmetlerinin

erişile-
bilir
kılın-
ma-
sını
v e

bu bağlamda sağlık kuruluşlarının ge-
rekli düzenleme yapmalarını sağlama
amacıylaçıkarıldığınısöyledi.Özürlüin-
sanların engel yaşamamasının bir şe-
kilde güvence altına alındığını ifade
Güner, “Özürlü kişi bir engel ile karşı-
laştığı zaman engelli haline gelir.” dedi.

Seminerde, her türlü engel grubuna
yönelik düzenlemelerin neler olması
gerektiğiüzerindeduruldu.Seminerde,
Anadolu Üniversitesi Hastanesi’ndeki
mevcut düzenlemelerin bir bölümü-
nüngenelgeyleörtüştüğüne, ancakye-
terli olmadığı ve düzeltilmesi gereken
eksiklikler bulunduğuna dikkat çekildi.

Kendisi de görme engelli olan üni-
versitemiz öğretim görevlilerinden Sü-
leyman Arı da seminerde, Amerika
BirleşikDevletleri’ndeyaşadığısürebo-
yunca karşılaştığı uygulamaları anlattı.
Arı,önceliklekanunyardımıylabaşlatı-
lanuygulamalarınzamaniçerisindein-
sanlar tarafından da kanıksandığını,
ancak bunun bir süreci gerektirdiğini
söyledi.

Anadolu Üniversitesi Hastane-
si’nde engellilere yönelik uygulama-
lar şöyle:

Engelli bireyin, hastaneye kayıt iş-
lemi sırasında, özürlü olduğunu be-
lirtmesi durumunda, yönlendirildiği
poliklinikte öncellikli hizmet alması
sağlanıyor. Bunun yanı sıra oluşabi-
lecek sorunların önüne geçmek için
özürlü birey refakatçi hizmeti alabili-
yor. Böylece hastanede işlemler süre-
since sorun yaşamadan tedavisini
yaptırabili-
yor. İşaret
dili eğitimi
alan perso-
nel, engelli
b i r e y e
yardımcı
olabiliyor.

Engelliler için hastane
çalışanlarına seminer

Genelge hakkında bilgi vermek için
düzenlenen seminere Anadolu Üniversitesi

Hastanesi çalışanları büyük ilgi gösterdi.

Nadiye YILMAZ

� İngiltere’de bulunan Stanwell
House Hotel' Genel Müdürü ve üni-
versitemiz Turizm ve Otel İşletmeci-
liği Yüksekokulu 2000 yılın mezunu
Volkan Kağan Açıl, Turizm ve Otel İş-
letmeciliği Yüksekokulu'nun konuğu
olarak 4 Ekim günü yüksekokul öğ-
rencileriyle bir araya geldi.

“Yurdışında Turizm” konulu söyle-
şide öğrencilere deneyimlerini akta-
ran Açıl, genel müdürlüğe gelene
kadar geçtiği aşamaları öğrencilerle
paylaştı.

Gurur Duyuyorum

Türkiye, Almanya, ABD ve İngilte-
re'de çeşitli otellerde çeşitli pozisyon-
larda görev yaptığını belirten Açıl,
"Üstlerim beni her zaman küçük
gördü ama ben hiçbir zaman yılma-
dan çalıştım ve başarılı oldum.” dedi.

"Her zaman kendinize ve bilginize
güvenin eğer bilmiyorsanız da sorun
öğrenin. Yoksa kendinizi geliştire-
mezsiniz." diye konuşan Açıl, kendisi-
nin sabah akşam çalıştığını,
bilmediklerini sorduğunu ve öğrendi-
ğini böylece kendisini geliştirdiğini
kaydetti.

Anadolu Üniversitesi’nden mezun
olmaktan gurur duyduğunu ifade
eden Açıl, "Üniversitede çok iyi hoca-
lardan dersler aldım. Burada okudu-
ğum için çok şanslıyım. Çok iyi
arkadaşlıklar kurdum." dedi.

Üniversite yıllarındaki kariyer he-
deflerine yavaş yavaş ulaştığını ifade
eden Volkan Kağan Açıl, "Bir Türk ola-
rak yurtdışında daha iyi yerlere gel-

mek için elimden
gelen her şeyi

yapacağım.
Benim için
hedef bitmez.
Ülkemi yurtdı-

şında iyi bir şe-
kilde temsil

etmek beni çok
gururlandırı-
yor" diye
konuştu.

Gökay GÜNEŞ

� Türkiye Eğitim Gönüllüleri Vakfı
(TEGV), etkinlikleri hakkında, Ana-
dolu Üniversitesi öğretim elemanları
ve öğrencilerine bilgi vermek ama-
cıyla, 20 Ekim günü, Öğrenci Merkezi
Salon 2009’da tanıtım toplantısı dü-
zenleyecek.

Anadolu Üniversitesi ve TEGV, 29
Mart 2011 tarihinde imzaladığı pro-
tokolle işbirliğini etkin hale getirdi.
TEGV eğitim parklarından Eskişehir
Atatürk Eğitim Parkı Ali Numan Kıraç
Etkinlik Merkezi’nde her yıl yaklaşık
3500 çocuğu faaliyetleriyle geleceğe
hazırlıyor.

Volkan Kağan Açıl

Süleyman Arı

Tiyatro Anadolu, haftada
dört kez seyircisi ile buluşuyor

Ercan
Güner

Tümsev SAYAR

� Fen Fakültesi Toplantı Salonu’nda
düzenlenen etkinlikte Dr. Selma Erat
katı oksitli yakıt pilleri konulu bir
sunum gerçekleştirdi. 12 Ekim günü
düzenlenen sunuma, Fen Fakültesi
öğretim üyeleri dinleyici olarak katıldı.

Geleceğin temiz, güvenilir ve uzun
ömürlü teknolojisi olarak gösterilen
katı oksitli yakıt pillerinin gün geçtikçe
daha da ilgi çekmesiyle, doktora tezini
bu konu üzerine yapan Dr. Selma
Erat, “Oldukça yüksek verimle çalışan
pillerin en büyük dezavantajının yük-
sek sıcaklarda çalışabilmesi.” dedi.

Bu nedenle uluslararası tabanlı la-
boratuvarlarda, düşük sıcaklıklarda
yüksek iletkenlik sağlayan malzemeler
üretmeye yönelik deneyler yaptığını
belirten Dr. Erat, sunumunda, sinklat-
ron tabanlı soğurma deney sonuçla-
rını ve teorik hesap sonuçlarını
karşılaştırarak ayrıntılı bilgiler verdi.

Özellikle deneysel ve teorik çalışma-
larda uyum yakalaması sebebiyle,
Amerika’dan teklif aldığını kaydeden
Selma Erat, yenilenebilir enerji üre-
timi ve depolanan malzemeler konu-
sunda “ALS (Advance Light Source)
Users’ Meeting and Workshop” adlı
toplantıya katıldığını ve burada atölye
çalışması gerçekleştirdiğini söyledi.

İsviçre Federal Teknoloji Enstitü-
sü’nde yaptığı çalışmalarıyla doktora-
sını başarıyla tamamladığını ifade
eden Dr. Erat,
Anadolu Üniver-
sitesi’nin dave-
tiyle bu
çalışmasını
burada sun-
maktan mutlu-
luk
duyduğunu
sözlerine
ekledi.

Günsu UYANIK

� Eczacılık Fakültesi eski kantin bina-
sında açılan öğretim üyeleri yemekha-
nesi, 17 Ekim gününden itibaren
üniversitemizde görevli akademik per-
soneline daire Başkanları, fakülte, yük-
sekokul, enstitü sekreterleri ile şube
müdürlerine yönelik olarak hizmete
giriyor. Yemekhanede 11.30 - 14.00 sa-
atleri arasında yemek hizmeti verile-
cek. Öğretim Üyesi Yemekhanesinden
yararlanacak personel, Endüstriyel Sa-
natlar Yüksekokulu ve Eczacılık Fakül-
tesi girişindeki otoparkları
kullanabilecekler.

Dr. Selma Erat



� Ben Güzel Sanatlar Fakültesi
Resim Bölümü’nde okuyorum.
İşitme engelliyim ve on yaşımdan
beri yüzüyorum. Çok severek
yaptığım bir spor. Yüzme vücu-
dumun daha sağlıklı gelişmesini
sağladı. Ayrıca stres atmamı da
sağlıyor. Anadolu Üniversite-
si’nin havuzundan çok memnu-
num çok temiz ve güzel. Bu da
benim için büyük bir avantaj.

� Yüzmenin benim hayatım-
daki yeri çok büyüktür. Küçük-
lüğümden beri bu sporu
yapıyor olmaktan çok memnu-
num. Bu sayede birçok tecrübe
edindim. Rekabeti ve başarıyı
ilk olarak yüzme ile
tanıdım.Yüzmek aynı zamanda
insanı her anlamda rahatlatır
ve daha iyi hissettirir. Vücu-
dun tüm kaslarını çalıştıran
bir spor olduğu için en aktif
sporlardan biridir. Bu yüzden
herkese tavsiye ederim. Ai-
leme de küçük yaşta beni bu

spora yönlendirdikleri için çok teşekkür ederim.

� Yüzmeye 1999’da Marmaris
Belediye Spor’da başladım.On
yaşında 50 ve 100 m. kurbağala-
mada Türkiye şampiyonu oldum.
2007’ye kadar Türkiye’de çeşitli
dereceler aldım. 2007 senesinde
Türkiye Milli Takımı’na çağrıl-
dım ve milli takımla bazı yarış-
malara katıldım. 2008 yılında
Anadolu Üniversitesi’ni kaza-
nınca lisansımı da Anadolu Üni-
versitesi Spor Kulubü’ne
geçirdim. Şu anda da hem üni-
versite kulubünde hem okul ta-
kımında yüzmekteyim..

� Yüzme sporuna çok küçük
yaşta kısa süreli bir futbol de-
neyiminden sonra başladım ve
bir daha kopamadım. Belki de
beni cezbeden rahat bir ortam
olmasıydı. Küçük yaşta başla-
dığım bu sporu halen devam
ettirmekteyim. Gün geçtikçe
artan ilgim beni en sonunda
Beden Eğitimi ve Spor Yük-
sek Okulu’na getirdi. Son üç
senedir antrenörlüğünü yap-
tığım bu spor benim için bir
hayat tarzı oldu diyebilirim. Sanırım uzun yıllar
sonra da faal olarak devam edeceğim. Üniversitemizin
adını yarışmalarda duyurmaktan gurur duyuyor ve yeni
sporcular yetişmesine yardımcı oluyorum.

� Yüzmeye altı yaşında Anadolu
Üniversitesi’nde başladım. Daha
sonra uzun süre ara verdim. Li-
sedeyken okul takımında tekrar
devam ettim. Tekrar geldiğim
Anadolu Üniversitesi’nde aktif
olarak sporculuğumu devam et-
tirmenin yanı sıra yüzme antre-
nörlüğü de yapmaktayım.
Yüzmenin her yaşta insana
hem fizyolojik hem de psikolo-
jik olarak yararlarını saymakla
bitiremeyiz. Sağlıklı ve zinde
bir yaşam için yüzme yediden yetmişe herkesin yapabile-
ceği bir spor dalı. Bu nedenle herkesi sağlıklı ve güzel dost-
lukların beklediği bir hayata, yüzme sporuna bekliyorum.

Pelin Hazal Aktaş

� Sadece öğrenmek amacıyla
başladığım yüzmeyi bir daha bı-
rakmak istemedim. 14 yıldır yü-
züyorum ve yüzmenin en güzel
ve en kaliteli spor dalı olduğunu
düşünüyorum. Yüzmenin sosyal
ve sağlıklı bir yaşam için gerekli
olduğunu düşünüyorum. Dü-
zenli spor yaptığım için sağlıklı
ve düzenli bir yaşamım var. Son
iki yıldır sporculuğun yanında
antrenörlük de yapıyorum. Yüz-
mek kadar onu öğretmek de çok güzel. diğer
sporlara göre çok daha anlamlı ve vücut gelişimi için ge-
reklim olduğunu düşünüyorum. Herkese tavsiye edebilece-
ğim bir spor. İnsanlar bu spora küçük yaşta başlarlarsa
hem sosyal hem de daha sağlıklı bireyler haline gelirler ve
ömürlerinin sonuna kadar bu sporu devam ettireceklerdir.

� Yüzme sporuna çok küçük yaş-
larda ailemin isteği üzerine başla-
dım. Çevremin de yüzmeye olan
ilgisinden dolayı devam ettim.
Pek çok yarışmaya katıldım. Daha
sonra işin antrenörlük boyutuna
girdim. Şimdi Beden Eğitimi ve
Spor Yüksekokulu’nda antrenör-
lük eğitiminde okuyorum ve oku-
lumuz adına yarışmalara
girmekten de gurur duyuyorum.

Ahmet Tüfekçi

AnadoluHaber

Hakan Öztürk
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� Ablam yüzücüyken ben ço-
cuktum ve onun yarışmalarda
kazandığı madalyaları gördü-
ğüm anda yüzücü olmaya karar
verdim. 1991 yılından beri bu
sporun içindeyim. Her gün en
az dört saat suyun içindeyiz.
Yüzmenin hem fiziksel hem de
sosyal gelişim sağladığı tartı-
şılmaz.Çocukluktan hayatın
sonuna kadar yapılabilecek en
güzel en sağlıklı aktivitelerden
biri olduğunu düşünüyorum.

Taner Kayhan

� Anadolu Üniversitesi Engel-
liler Entegre Yüksekokulu’nda
okuyorum. 21 yaşındayım. Altı
yaşında Anadolu Üniversite-
si’nde yüzmeye başladım.Yüz-
meyi çok seviyorum. On beş
yaşında İşitme Engelliler Milli
Takımı’na seçildim. Yüzme ha-
yatımın içine işlemiş du-
rumda. Şimdi de okulumu
temsil ediyorum, bu yüzden
sevinçliyim.

Arda Soyüsü
� Yüzmeye başlamam çok il-
ginç oldu aslında. Benim ak-
lımda hep futbol vardı.
Futbolcu olacağımı söylüyor-
dum. Ama daha sonra havuzu
görünce birden değişti kara-
rım. Belki de su ortamı deği-
şik geldi bana. Daha çekici
geldi ondan olabilir. Daha
sonra yarışmalara katılmaya
başladım. Burada da bunu
devam ettirerek üniversite
oyunlarında yer almaktayım.

Ece Karhan

Özgün Sucuoğlu

Şerare Azade

İpek Beyaztaş
Sefa Güllük

Yüzme
takımına
neden katıldınız?

Anadolu Üniversitesi Yüzme Takımı Üyelerine Sorduk:


